
Pohvala za izvedbo
II. samoprispevka

Organi in delovna lelcsa sakupnosti II. samoprispevka so
uspešno opravili svoje delo, so menili člani operativnega od-
bora za izgradnjo objektov družbenega standarda občine Ljnb-
Ijana Mosle-Polje, ko so na seji v drugi pulovid aprila obravna-
vali poročilo skupščine skupnosti II. samoprispevka in poročilo
o izvajanju programa III. samoprispevka v Ljubljani. Poudarili
pa so, da bo treba pri gradnji poslopij iz III. samoprispevka
upoštevati dobre in slabe izkušnje, pridobljene v prejšnjih dveh
samoprispevldh, tako da se napake ne bi ponavljale.

Največ negodovanja in pri-
pomb občanov glede II. sa-
moprispevka jc bilo izrečenih
na račun slabe kakovosti del.
Zato je naš operativni odbor
skupnosti II. samoprispevka
naložil nalogo, da poskrbi za
čimprejšnjo odpravo ugotov-
ljenih pomanjkljivosti.
Hkrati pa je opozoril tudi na
to, da so uporabniki potem,
ko prevzamejo objekte, le-te
dolžni strokovno upravljati in
vzdrževati. So namreč prime-
ri, ko je do poškodbe na po-
slopju prišlo zaradi malomar-
nega vzdrževanja. Nadzorna
služba skupnosti pa mora še
takrat, ko je objekt v garanci-
ji. zagotoviti odpravo napak,
ki so posledica slabe gradnje.

Kot je bilo predvideno, se v
naši občini iz denarja III. sa-
moprispevka že gradijo pri-
zidki k osnovnima šolama

Karel Destovnik-Kajuh in
Jože Moškrič ter VVO Nove
Jarše; raste pa tudi že vrtec v
Hrušici, to je zadnje poslopje
iz programa II. samopri-
spevka v naši občini. Še večino
pa zaradi novega zakona o
zaščiti zemliišč ni potrjena lo-
kacija za OS v Zgornjem Kaš-
Iju. Bati se je, da se zidava ne
bo pričela letos.

Ker naj bi bilo po načrtu
uporabno dovoljenje za pri-
zidka k osnovnima šolama iz-
dano šele novembra, to je po
pričetkušolskega leta, je ope-
rativni odbor sklenil, da se je
treba pogovoriti z gradbe-
nima podjetjema Beton Za-
savje in Graditelj Kamnik ter
poiskati možnost za hitrejšo
dograditev. Še zlasti je to po-
membno za OŠ Jože Moškrič,
ki naj bi v jeseni pričtla s ce-
lodnevnim poukom.

D.J.


